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Jegyzőkönyv 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és 
Sportbizottságának 2023. május 23. napján a Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal 
Kistanácskozó termében megtartott soros nyílt üléséről. 

Jelen vannak: 

A Bizottság részéről: 
Vidovics Zoltán a bizottság elnöke 
Pásztor Antal a bizottság tagja 
Kovács János a bizottság tagja 
Benkő István a bizottság tagja 
és a mellékelt jelenléti ív alapján. 

Szakái Sándor távollétét jelezte. 

Vidovics Zoltán: 
Köszöntötte a megjelent bizottsági tagokat és meghívottakat. Megállapította, hogy a 
bizottság 3 fővel van jelen, az ülés határozatképes és megnyitotta. 
Javasolta, hogy a kiküldött napirendi pontok alapján végezzék munkájukat. 

Kérdezte, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e más javaslat? 
Megállapította, hogy nem volt más javaslat. 

Megérkezett Kovács János, a bizottság tagja 
a Bizottság létszáma: 4 fő. 

Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a kiküldött napirend alapján 
végezzék munkájukat, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

11/2023. (V.23.) ISB 
Tárgy: Napirend 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága az ülés 
napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 

1./ 2022. évi gazdálkodásról szóló beszámoló (5) és a Független könyvvizsgálói 
jelentés (5/1) 

2./ A 2022. évben végzett belső ellenőrzésekről szóló jelentés (6) 
3./ Szentesi Sport- és Üdülőközpont Nonprofit Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló 
beszámoló (8) 
4./ Egyebek 
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1./ 2022. évi gazdálkodásról szóló beszámoló (5) és a Független könyvvizsgálói 
jelentés (5/1) 

Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte Balogh Imre urat, a Számviteli és Tervezési Iroda vezetőjét, van-e 
szóbeli kiegészítése? 

Balogh Imre: 
A 2022-es év pénzügyi szempontból hullámvasút volt. Nagyon sok bizonytalansággal 
indult az év, kevés információval rendelkezett az önkormányzat. Az év elejétől 
bevezetett béremelések, kötelező juttatások forrását az állam különféle jogcímeken 
biztosította. Félévre kiegyenesedett a költségvetés, addigra azonban tetőzött a 
nyersanyagár emelkedésének a hatása, illetve az energiaárak drasztikus emelkedése, 
ami 200 millió Ft körüli többletkiadást eredményezett évvégére. Ezt pótolni tudta az 
önkormányzat a helyi iparűzésiadó bevételi többletből, de így a bevételi többlet a 
működési feladatokat tudta csak finanszírozni, a fejlesztések csak a pályázati 
forrásokkal megvalósuló beruházásokra korlátozódtak. A 2022. évben képződött 
maradvány 1,9 milliárd Ft, de ez nagyban kötelezettségvállalással terhelt, ennek több 
mint fele elutalt pályázati támogatások kötelezettséggel terhelt része, szállítói 
tartozások. Tehát a 2023-as évet nem fogja segíteni a maradvány. 

Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte van-e kérdés, vélemény az előterjesztéssel kapcsolatban? 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. 
Véleménye szerint egy komoly anyag került az asztalra. 

Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért a 2022. évi gazdálkodásról szóló beszámoló 
tárgyú előterjesztéssel és a Képviselő-testületnek a rendelettervezet elfogadását 
javasolja, szavazzon: 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta. 

Vidovics Zoltán: 
A független könyvvizsgáló megállapította, hogy Szentes Város Önkormányzata 2022. 
évi költségvetése végrehajtásáról szóló rendelettervezet a jogszabályi előírásoknak 
megfelel, rendeletalkotásra alkalmas. 

Balogh Imre: 
Tegnapi napon a Pénzügyi Bizottsági ülésen szóban ismertette, amit leírt és 
elfogadásra javasolta. 

Vidovics Zoltán: 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért a Független könyvvizsgálói jelentéssel és a 
Képviselő-testületnek az elfogadását javasolja, szavazzon: 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta. 
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Vidovics Zoltán: 
Kérte a Bizottságot, aki egyetért a 2022. évi gazdálkodásról szóló beszámoló és a 
Független könyvvizsgálói jelentés tárgyú előterjesztésekkel és a Képviselő-testületnek 
a rendelettervezet és a könyvvizsgálói jelentés elfogadását javasolja, szavazzon: 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

12/2023. (V.23.) ISB 
Tárgy: 2022. évi gazdálkodásról szóló beszámoló (5) és a Független 

könyvvizsgálói jelentés (5/1) 

HATÁROZAT 

A Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága 
megtárgyalta 2022. évi gazdálkodásról szóló beszámoló és a Független 
könyvvizsgálói jelentés tárgyú előterjesztéseket és a Képviselő-testületnek a 
rendelettervezet és a könyvvizsgálói jelentés elfogadását javasolja. 

2.1 A 2022. évben végzett belső ellenőrzésekről szóló jelentés (6) 

Vidovics Zoltán: 
Nincs jelen az ülésen a belső ellenőr. Megkérdezte Balogh Imre urat, a Számviteli és 
Tervezési Iroda vezetőjét, hogy a leírt sportcsarnok értékét hol kell keresni, milyen 
módon szükséges jelezni az értékvesztést ilyen esetben? 

Balogh Imre: 
A Sportközpont könyveiben szerepel a sportcsarnok. Miután használhatatlanná 
nyilvánították az idei évben le lesz írva nullára. Tegnapi napon felmerült a 
Városfejlesztési Bizottságon a 18 millió Ft-ot meghaladó adomány, ami a sportcsarnok 
felújítására érkezett, azt az önkormányzat kiegészítette 19 millió Ft-ra. A számlavezető 
pénzintézetnél van lekötve 11% -os kamatozás mellett, némi értékmegőrzést próbálva 
ezzel elérni. 

Vidovics Zoltán: 

Az elbontással kapcsolatban mi az álláspont? 

Balogh Imre: 
A romeltakarítás és a balesetveszély elhárítás közel 30 millió Ft-ba került, a biztosítási 
kártérítésből ment. Az elbontás nagyon sokba kerülhet. 
Vidovics Zoltán: 
Megállapította, hogy egyéb kérdés, vélemény nem volt. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért a 2022. évben végzett belső ellenőrzésekről 
szóló jelentés tárgyú előterjesztéssel és a Képviselő-testületnek a határozati javaslat 
elfogadását javasolja, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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13/2023. (V.23.) ISB 
Tárgy: A 2022. évben végzett belső ellenőrzésekről szóló jelentés (6) 

HATÁROZAT 

A Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága 
megtárgyalta "A 2022. évben végzett belső ellenőrzésekről szóló jelentés" 
tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek a határozati javaslat elfogadását 
javasolja. 

3./ Szentesi Sport - és Üdülőközpont Nonprofit Kft. 2022. évi tevékenységéről 
szóló beszámoló (8) 

Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte Botos Mónikát a Szentesi Sport- és Üdülőközpont gazdasági vezetőjét, 
hogy van-e szóbeli kiegészítése. 

Botos Mónika: 
Nem volt szóbeli kiegészítése. 

Vidovics Zoltán: 
A Felügyelő Bizottság a beszámolót a kiegészítő melléklettel együtt elfogadásra 
javasolja, és a keletkezett veszteség eredménytartalékba helyezését javasolja. 
Megkérdezte van-e kérdés, vélemény? 

Pásztor Antal: 
A 11. oldalon olvasható, hogy ... „ennek megvalósításához szükséges a 
sporttámogatások rendszerének újragondolása". Mire gondolt itt az ügyvezető 
asszony? 

Botos Mónika: 

Erre ügyvezető asszony fog tudni érdemben válaszolni. 

Pásztor Antal: 
Évek óta felmerült, hogy a Tenisz Klubnak fizet valamit az Üdülőközpont. Ez még most 
is így van, vagy esetleg másnak is fizet valamit? Tudomása szerint belépők kerülnek 
ki az uszodából, mely kavart okozott.... Kaphatna ezzel kapcsolatban tájékoztatást, 
ezek hogyan lesznek kezelve? 
Botos Mónika: 
A Tenisz Klubnak a fűtését fizeti az uszoda, ez éves szinten kb. 800 ezer Ft. Ez régen 
egy szerződésbe lett belefoglalva és ez azóta még nem lett módosítva. A belépővel 
kapcsolatban a Vízilabda Klubbal kapcsolatban merülhetett fel a kérdés, ez 
rendeződött, mivel a klub a bíró részére megvásárolta az éves felnőtt belépőt. 

Vidovics Zoltán: 
Megkérdezte Babovka Gézát, a Szentesi Sport-, és Üdülőközpont Nkft. műszaki 
vezetőjét, hogy az idei szenzonra elkészülnek-e azok a felújítások, amik problémát 
okoztak és látszottak. 
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Babovka Géza: 
Igen, elkészülnek a szezon nyitására mindennel. 

Vidovics Zoltán: 
Megállapította, hogy egyéb kérdés, vélemény nem volt. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért a Szentesi Sport- és Üdülőközpont Nonprofit 
Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló tárgyú előterjesztéssel és a Képviselő-
testületnek a határozati javaslat elfogadását javasolja, szavazzon. 

Az Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

14/2023. (V.23.) ISB 
Tárgy: Szentesi Sport- és Üdülőközpont Nonprofit Kft. 2022. évi tevékenységéről 

szóló beszámoló (8) 

A Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ifjúsági és Sportbizottsága 
megtárgyalta "Szentesi Sport- és Üdülőközpont Nonprofit Kft. 2022. évi 
tevékenységéről szóló beszámoló" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-
testületnek a határozati javaslat elfogadását javasolja. 

Vidovics Zoltán: 
Megállapította, hogy nem volt egyéb bejelentés. 
Megköszönte a megjelenést és az ülést 14 óra 12 perckor bezárta. 

HATÁROZAT 

K.m.f. 

Vidovics Zoltán 
a bizottság elnöke 

Pásztor Antal 
bizottsági tag 
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Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
Ifjúsági és Sportbizottságától 

MEGHÍVÓ 
Az Ifjúsági és Sportbizottság soros ülését 

2023. május 23-án (kedden) 14.00 órára 

a Városháza Kistanácskozó termébe összehívom. 

Javasolt napirendi pontok: 
1./ 2022. évi gazdálkodásról szóló beszámoló (5) és a Független könyvvizsgálói 

jelentés (5/1) 
2./ A 2022. évben végzett belső ellenőrzésekről szóló jelentés (6) 
3./ Szentesi Sport- és Üdülőközpont Nonprofit Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló 
beszámoló (8) 
4./ Egyebek 

Kérem, hogy a bizottsági ülésen megjelenni szíveskedjék. 

Szentes, 2023. május 19. 

Kapják: 
I./ A bizottság tagjai 
2.1 Szabó Zoltán Ferenc polgármester 
3./ Kiss Csaba István alpolgármester 
4./ Döbrőssyné dr. Seres Ilona jegyző 
5./ dr. Danyi Katalin aljegyző 
6./ Dr. Tabajdi Ágnes Jegyzői Iroda vezetője 
7./ Balogh Imre Számviteli és Tervezési Iroda vezetője 
8./ Vidovicsné Molnár Zsuzsanna közművelődési, civil, Ifjúsági és esélyegyenlőségi referens 
9./ Rakk László Sportközpont igazgatója 
10./ dr. Kerekes Valéria Szentesi Sport,- és Üdülőközpont Nkft. ügyvezetője 
I I . / Városi Diáksport Bizottság delegáltja 
12./ Molnár Margit, belső ellenőr 

Ifjúsági és Sportbizottság elnöke 

A kiadmány hiteléül: leíró 





JELENLÉTI ÍV 
az Ifjúsági és Sportbizottság 2023. május 23. 14.00 órakor megtartott soron következő 

ülésén megjelentekről 

A Bizottság tagjai: / / 

Vidovics Zoltán elnök .. I j É É f t A . 

Pásztor Antal 

Kovács János /rrrí. .^fP. 

Benkő István ( . .T^^^^^^—rrrrTTT^: . 

Szakái Sándor 

Meghívottak: 

Szabó Zoltán Ferenc polgármester 

Kiss Csaba István alpolgármester 

Döbrőssyné dr. Seres Ilona jegyző 

dr. Danyi Katalin aljegyző 

Balogh Imre Számviteli és tervezési irodavezető 

Dr. Tabajdi Ágnes Jegyzői irodavezető 

Vidovicsné Molnár Zsuzsanna 

közművelődési, civil, ifjúsági és esélyegyenlőségi referens 

Borbás Edit, Szentes DSB 
dr. Kerekes Valéria, Szentesi Sport,- és Üdülőközpont 
Nkft. ügyvezetője h 

Rakk László, Sportközpont igazgatója 

Molnár Margit, belső ellenőr 




